
Commissie D&B: vragen van GroenLinks aan wethouder Wolthers over toekomstplan 
winkelgebied Gijsbrecht van Amstel

De winkeliers van de Gijsbrecht hebben 21 november jl. op het Future Festival een plan gepresenteerd 
hoe het winkelcentrum in de toekomst zou kunnen overleven. Onderdeel van dit wensbeeld is een 
weginrichting ter hoogte van de winkels die het verkeer maant op een natuurlijke wijze rustiger te 
rijden.
De huidige inrichting wordt als druk, stressvol en krap beleefd. Volgens de ondernemersvereniging is 
“De Gijsbrecht van Amstelstraat een 30 kilometerzone, en in het huidige mobiliteitsbeleid niet 
bestemd voor de doorstroming van Hilversum. Dat is logisch: dit is een winkelgebied. Toch doen we 
niets om het verkeer te vertragen, sterker nog, we leggen gemotoriseerd verkeer geen strobreed in de 
weg."
De ondernemersverenging ziet een inrichting voor zich waarbij er: “meer ruimte is voor langzaam 
verkeer - fietsers en voetgangers - echter automobilisten blijven 'als gast' welkom. Ook zijn er straks 
(bijna) net zo veel parkeerplaatsen als nu. Door de fietspaden op te nemen op de rijbaan en te voorzien 
in meer groenstroken en speel/zitelementen, moet het concept ‘pleinstraat’ ervoor zorgen dat 
automobilisten zich houden aan de maximumsnelheid zodat het prettiger winkelen is. De stoep en 
straat zijn in het wensbeeld dus ook even hoog. Voetgangers delen daarbij die stoep met de winkeliers. 
Ook is er ruimte voor groen. De Gijsbrecht moet als het aan de ondernemers ligt echt een straat 
worden met een eigen karakter, het hart van Hilversum-Zuid, waarin bijvoorbeeld ook meer ruimte 
moet zijn voor daghoreca met terrasjes.”
https://www.gooieneembode.nl/buurt/wijk/153729/wensbeeld-gijsbrecht-prettiger-winkelen-en-auto-
te-gast

GroenLinks heeft de volgende vragen aan het college:
1. Heeft het college kennisgenomen van het plan?
2. Wordt de visie van de ondernemersvereniging door het college gedeeld? Zo nee, waarom niet?
3. Is er contact geweest over het plan tussen de gemeente en de ondernemersvereniging en wat 

was daar de uitkomst van?
4. Op welke wijze is het college bereid om (mede) invulling te geven aan het wensbeeld?
5. Voor wanneer is er groot onderhoud gepland aan de Gijsbrecht van Amstelstraat voor het 

betrokken gedeelte?
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